
 

Referat fra styremøte Flaskebekk vel 6. desember 2023 

 

Til stede  Kristian Bye  
  Kristin Sauge 

  Kjell Andresen  
  Johan Torper (Teams) 
Fra IVK  Jan Capion      Nesodden 6.12.23 

   

Saksliste 

 

Sak 8.1. Status IVK  
• Siste nytt fra IVK / Kommunen  

o Gjennomgang av plan for overvannsløsninger v. Jan 

o IVK gruppen forfølger spørsmål / konkretisering av løsninger for overvann / 
drenering for toppen av Øvreveien og strekningen fra Jørgen Berners Vei til 
Gløtta. I samme anledning bes det om avklaring rundt overvannshåndtering til 
tomter der rør / grøfter ender i terreng ved tomtegrenser.  

o Johan ba om avklaring også for bunnen av den bratte bakken i Nordveien. 
Vann fra fjell kan forårsake flom i denne sonen, som det bør planlegges 
løsninger for.  

o For siste del av Nordveien (e. Kritisk mur) er kommunen åpen for V/A til 
sjøledning. IVK gruppen og aktuelle oppsittere diskuterer alternativer i et eget 
møte for å se på kost/nytte av ulike løsninger i dette området. 

 
Sak 8.2. Vellets eiendommer 

• Matrikkelkart over alle Vellets Eiendommer er mottatt fra kommunen og publisert på 
vellets nettside.  

• Styret vedtok å foreslå kostnadsdeling med oppsitter for taksering av teig i krysset 
Øvreveien/Flaskebekkveien.  Ved enighet om å begrense oppdraget til én takstmann, 
vil dennes beregning legges til grunn for forhandlinger om kjøp av teigen. 

• Dersom styret og/eller kjøper ikke er tilfreds med takst, kan partene innhente ytterlig 
én takt etter samme prinsipp om kostnadsdeling før generalforsamling. Foreslått 
salgssum vil da beregnes etter gjennomsnittet.  

• Endelig vedtak om salg av teigen fattes av Generalforsamling våren 2024.  
 

Sak 8.3. Status økonomi og medlemskontingent v. Johan 

• 127 medlemmer har betalt årets kontingent etter siste runde med purringer.  
• De som ikke har betalt innen 31.12.23 vil bli strøket fra Vellets E-postliste og 

Facebook gruppen for medlemmer.  
 

Sak 8.4. Sosiale arrangementer fremover 
• Kristin orienterte om plan for Lille Julaften. Hun etablerer en liten gruppe som 

planlegger og gjennomfører arrangementet. Det planlegges for inntil 40 barn / 
godteposer. 

 
Sak 8.5. Eventuelt 



• Søknad om støtte til 50% av kostnader til utbedringer i Øvreveien ble innvilget. 
Utbetaling til veilagets konto kommer så snart aktuell konto er delt med styret. 

• Det er også innvilget kr. 3.000 til utbedringer av Vellets nettside. Denne saken er 
bragt opp av Fredrik Meltzer og ble avgjort av styreleder uten behandling i dette 
aktuelle styremøtet.  

 
 
Kristian Bye 
Referent 


